
  «ЗАТВЕРДЖУЮ» 

Голова Громадської ради  

при Державіаслужбі України                                

          Я. В. Кучер 

 

 

ПРОТОКОЛ № 1/24 

онлайн засідання  

Громадської Ради при Державній авіаційній службі України 

 23 лютого 2024р.                                                                                                 м. Київ 

 

     Присутні члени ГР: : Блінов А.Г., Брай Н.В. (за дорученням Колісниченку В.С.),  
Воронін О.С., Гардашник В.Г., Колісниченко В.С., Панов С.С. (за дорученням 
Колісниченку В.С.),  Портянко В.П., Яковлєв Ю.В.,  Свінцицький В.Ф. (за 
дорученням Яковлєву Ю.В.), Скалько С.Я., Талащук Р.М. (за дорученням 
Яковлєву Ю.В.), Кучер Я.В.  (за дорученням Яковлєву Ю.В.), Вернер М.В. (за 
дорученням Колісниченку В.С.), Долінце Б.І. (за дорученням Портянко В.П.), 
Щербина М.М.  Всього 15 членів ГР. 

Засідання розпочав секретар ГР Колісниченко В.С. і запропонував затвердити 
наступний порядок денний. 

Порядок денний: 

1. Звіт секретаря ГР Колісниченка В.С.  про роботу виконану ГР протягом 2023 

року. 
2. Про проведення круглого столу «Два роки інтеграції до Угоди про САП, 

результати та виклики». 

3. Про внесення змін до Положення про Громадську раду при ДАСУ. 
4. Різне. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний 

 

РЕЗУЛЬТАТ ГОЛОСУВАННЯ: «за» - одноголосно. 
 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 



 

 

По першому питанню порядку денного 

 

СЛУХАЛИ:  Звіт секретаря ГР – Колісниченка В.С. про роботу виконану 
Громадською радою протягом 2023 року.  

ВИСТУПИЛИ:  Блінов А.Г.- подякував колег за плідну роботу протягом 
минулого року та запропонував затвердити звіт про роботу ГР в 2023 році, 
Яковлєв Ю.В.- деталізував деякі питання що висвітлювались у звіті та 
підтримав пропозицію Блінова А.Г. 
ВИРІШИЛИ:  Затвердити звіт секретаря ГР – Колісниченка В.С. про роботу 
виконану Громадською радою протягом 2023 року. 
 

 

РЕЗУЛЬТАТ ГОЛОСУВАННЯ: «за» - одноголосно. 
 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 
 

По другому питанню порядку денного 

 

СЛУХАЛИ:  Інформацію Портянко В.П. про необхідність проведення 

круглого столу за участі представників ДАСУ, суб’єктів авіаційного ринку 
та авіаційної громадськості на тему: «Два роки інтеграції до Угоди про 
САП, результати та виклики». 
ВИСТУПИЛИ:  Гардашник В.Г.- висловив пропозицію на круглому столі 
підняти питання наявності плану відновлення авіаційної галузі. 
Яковлєв Ю.В.- висловив принципи формулювання питань круглого столу 
та підтримав необхідність його проведення. 
Щербина М.М.- запропонував запросити на круглий стіл представників 
МІУ та залучити якомога більше представників авіакомпаній. 
Колісниченко В.С.- висловив пропозиції та зауваження до тексту листа до 
ДАСУ та запропонував формулювання рішення по питанню яке 
розглядалося. 

ВИРІШИЛИ:  Доручити Портянку В.П. підготувати листа до ДАСУ з 
врахуванням пропозицій членів ГР щодо проведення круглого столу та 
затвердити його онлайн в робочій групі ГР. 
 

РЕЗУЛЬТАТ ГОЛОСУВАННЯ: «за» - одноголосно. 
 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 
 

 

 

 



По третьому питанню порядку денного 

 

СЛУХАЛИ:  Інформацію Портянко В.П. про необхідність внесення змін до 
Положення про Громадську раду при ДАСУ. В своєму виступі він розповів 
про суть його пропозицій та очікувані результати після їх прийняття ДАСУ. 
ВИСТУПИЛИ:  Блінов А.Г. – запропонував розглянути пропозиції Портянко 
В.П. детально, по пунктах, піддавши глибокому аналізу.  
Яковлєв Ю.В.- піддав критиці пропозиції Портянко В.П., саме викладення 
матеріалу, детально зупинився на кожному розділі. Запропонував 
відтермінувати розгляд цього питання на три місяці, а протягом трьох 
місяців підготувати альтернативні пропозиції. 
Щербина М.М. – запропонував Портянку В.П. зняти питання з розгляду, як 
неактуальне та повернутись до нього після проведення круглого столу, на 
наступному засіданні ГР. 
ВИРІШИЛИ:  Зняти питання з розгляду, розглянути його через три місяці 
на наступному засіданні ГР. Запропонувати Ю.Яковлєву та іншим членам 
ГР підготувати свої пропозиції змін до Положення про ГР. Портянко В.П. 
доопрацювати надані матеріали по цьому питанню. 

РЕЗУЛЬТАТ ГОЛОСУВАННЯ: «за» - 11, «проти» - 2, «утрималось» - 2. 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 
 

По четвертому питанню порядку денного 

 

ВИСТУПИЛИ:  Яковлєва Ю.В. – з інформацією про публічний звіт Голови 
ДАСУ Більчука О.В., на якому Яковлєв Ю.В. був присутній.  
Скалько С.Я. – перебуваючи в складі ЗСУ,на фронті в Кринках, подякував 
Ю.Яковлєву за підтримку його підрозділу, закликав не вірити ворожій 
пропоганді і завірив що Кринки під контролем ЗСУ. 
 

Порядок денний вичерпано. 
ВИРІШИЛИ: засідання закрити. 
 

РЕЗУЛЬТАТ ГОЛОСУВАННЯ: «за» - одноголосно. 
РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 
 

Секретар ГР                          В. Колісниченко 


